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Informace z radnice

•	 Na	Státním	fondu	životního	prostředí	ČR	(SFŽP)	jsme	
vyjednali	 konzultaci	 k	 dotaci	 „Snížení	 imisní	 zátěže	
z	dopravy“,	jejímž	výsledkem	bylo	vyjasnění	sporných	
bodů	podmínek	poskytnutí	dotace	a	vyhodnocení	rizik	
její	ztráty.	Na	základě	výsledku	jednání	byla	smlouva	
o	poskytnutí	dotace	schválena	v	zastupitelstvu	města	
21.	5.	2014.	Jedná	se	o	dotaci	na	pořízení	samosběrné-
ho	zametacího	stroje.
•	 Další	 jednání	 proběhlo	 také	 na	 SFŽP,	 týkalo	 se	
dotace	ve	výši	3,5	milionu	korun	vyplacených	na	akci	
„Vodovod	a	kanalizace	Stará	Včelnice“.	Tento	projekt	
vznikl	 již	 v	 roce	 2009	 a	 realizace	 proběhla	 v	 letech	
2010	a	2011,	kdy	byla	celá	akce	také	profinancována.	
Podařilo	se	dořešit	nesrovnalost	spočívající	ve	výběru	
nového	 provozovatele	 vodovodů	 a	 kanalizací,	 což	
bylo	jednou	z	podmínek	poskytnutí	dotace.	Před	zá-
věrečným	 vyhodnocením	 se	 objevil	 další	 „kostlivec	
ve	skříni“.	Zjistili	 jsme	novou	nesrovnalost,	tentokrát	
nesplnění	 povinné	 publicity,	 což	 bylo	 také	 jednou	
z	 podmínek	 poskytnutí	 dotace.	 Na	 stavbě	měla	 být	
umístěna	trvalá	informační	tabule	s	údaji	o	způsobu	fi-
nancování	akce.	Zdánlivá	banalita	opět	hrozí	vrácením	
části	 dotace	 a	 případnou	 sankcí.	 Vzhledem	 k	 tomu,	 
že	tato	informační	tabule	byla	v	prosinci	2010	zaplace-
na	(stála	50	tisíc	korun!),	předali	jsme	celou	záležitost	
policii	k	prošetření.	Nechali	jsme	vyrobit	novou	infor-
mační	 tabuli	podle	předlohy	obdržené	ze	SFŽP,	stála	
246,-	Kč	včetně	DPH.	Konečná	cena	 tabule	 s	 rámeč-
kem	na	uchycení	vyšla	2	700,-Kč.	
•	 Zrušili	 jsme	 výběrové	 řízení	 na	 dodavatele	 stavby	
„Rekonstrukce	přechodů	v	ulici	B.	Smetany,	Štítného,	
Nádražní“.	Důvodem	 je	 jediná	nabídka,	 jež	 nesplnila	
podmínky	 zadavatele,	 které	 se	 týkaly	 termínu	 reali-
zace.	Bylo	vypsáno	nové	výběrové	řízení.	Hodnocení	
nabídek	 proběhne	 10.	 června.	 Město	 obdrželo	 na	 

realizaci	 akce	 dotaci	 od	 Jihočeského	 kraje	 ve	 výši	
190	tisíc	korun.	Pokud	se	nezdaří	ani	druhé	výběrové	
řízení,	budeme	nuceni	dotaci	odmítnout	a	přehodno-
tit	rozsah	realizace.
•	 Kamerová	zkouška	kanalizace	v	ulici	Riegrova	potvr-
dila	její	špatný	technický	stav.	Ve	spolupráci	s	provo-
zovatelem	ČEVAK	budeme	hledat	vhodné	řešení	dané	
situace.	V	případě	otálení	s	opravou	dojde	ke	zborcení	
kanalizace	a	oprava	se	pak	značně	prodraží.
•	 Chtěl	bych	poděkovat	všem	za	účast	na	slavnostním	
položení	 věnce	 u	 památníku	 obětí	 světových	 válek	
a	připomenutí	69.	výročí	konce	2.	světové	války.

Ing. Karel Dvořák, starosta města

Zveme	širokou	veřejnost	na	slavnostní	předání	ukon-
čené	akce	„Zlepšení	a	zkvalitnění	vybavenosti:	Rekon-
strukce	 zahrady	 MŠ“	 spojené	 s	 umístěním	 pamětní	
desky	a	kulturního	vystoupení	dětí	mateřské	školy.	

Předání	se	uskuteční	

v pátek 27. 6. 2014 v 10.30 hodin

v	areálu	mateřské	školy	v	Nové	Včelnici.

Projekt	je	podpořen	z	evropského	fondu	pro	regionál-
ní	rozvoj	Směr	budoucnost	–	cíl	prosperita.

Pozvánka 
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Informace ze 44. veřejného zasedání zastupitelstva města

Zasedání	se	konalo	ve	středu	23.	dubna	od	19	hodin	
v	zasedací	síni	MěÚ	v	Nové	Včelnici.	Přítomno	bylo	
8	 zastupitelů,	 z	 veřejnosti	 se	 zúčastnili	 2	 občané.	
Po	schválení	programu,	zapisovatelky	a	ověřovatelů	
zápisu,	zastupitelstvo	města	schválilo:
•	 rozpočtovou	změnu	č.	3/2014,	na	jejímž	základě	
bude	do	rozpočtu	města	zaúčtována	dotace	ve	výši	
274	434,-Kč,	kterou	město	obdrží	na	akci	“Ošetření	
VKP	Panská	cesta”;
•	 závěrečný	účet	města	k	31.	12.	2013	a	vyslovilo	
souhlas	 s	 celoročním	hospodařením	města	 bez	 vý-
hrady;
•	 účetní	závěrky	za	rok	2013	Města	Nová	Včelnice,	
Základní	 školy	Nová	Včelnice,	Mateřské	 školy	Nová	
Včelnice	a	společnosti	ETKO	spol.	s	r.o.;
•	 Smlouvu	 o	 poskytnutí	podpory	 ze	 SFŽP	 na	 akci	
“Ošetření	VKP	Panská	cesta”	(viz	rozpočtová	změna);
•	 rozhodnutí	 o	 přidělení	 zakázky	 “Kanalizace	 
ul.	Školní	–	stoka	B”	včetně	smlouvy	o	dílo	s	vítězným	
uchazečem	 Jindřichohradecké	montáže	 s.r.o.,	 který	
podal	nejnižší	cenovou	nabídku	999	819,-	Kč	bez	DPH	
(1	209	781,-	Kč	s	DPH);
•	 rozhodnutí	 o	 přidělení	 zakázky	 “Rekonstruk-
ce	 chodníků	 –	 Fučíkova,	 Hradecká,	 Komenského,	 
Nádražní”	 včetně	 smlouvy	 o	 dílo	 s	 vítězným	
uchazečem	 Gustav	 Hasnedl	 z	 Jižné,	 který	 podal	
nejnižší	 cenovou	 nabídku	 310	 677,-	 Kč	 bez	 DPH	 

(375	919,-Kč	s	DPH);
•	 smlouvu	o	smlouvě	budoucí	se	společností	E.ON	
Distribuce,	a.s.	o	zřízení	věcného	břemene	na	uložení	
kabelu	 do	 pozemku	 	 parc.	 č.	 1528/6	 ve	 vlastnictví	
města	 za	 jednorázový	 poplatek	 2	 200,-	 Kč	 (lokalita	
mezi	ulicemi	Štítného	a	Zahradní);
•	 smlouvu	se	společností	EKO-KOM,	a.s.	o	zajištění	
zpětného	odběru	a	využití	odpadů	z	obalů;	smlouva	
navazuje	na	smlouvu	stávající,	reaguje	na	změny	vy-
volané	novým	občanským	zákoníkem;
•	 prodej	 pozemku	 ve	 vlastnictví	 města	 parc.	
č.	 295/10,	 ostatní	 plocha	 o	 výměře	 642	 m2 
(bývalý	 tenisový	 kurt	 u	 trati	 v	 ul.	 Husova)	 za	 cenu	 
80,-	Kč/m2;
Zastupitelstvo	 města	 vzalo	 na	 vědomí	 smlouvu	
na	 pronájem	 části	 pozemku	 o	 výměře	 12	m2	 parc.	
č.	 1095/5	 (v	 Podskalí),	 ostatní	 plocha,	 za	 účelem	
uskladnění	 dřeva	 za	 cenu	 ročního	 nájemného	 
20,-	Kč/m2.
Zastupitelstvo	 města	 pověřilo	 starostu	 zastupová-
ním	města	na	valné	hromadě	společnosti	Teplospol,	
a.s.,	v	níž	město	vlastní	několik	akcií.
Informace	jsou	podány	velmi	zjednodušeně.	Přesné	
znění	usnesení	je	zveřejněno	na	úřední	desce,	zápis	
z	jednání	zastupitelstva	města	je	uložen	k	nahlédnutí	
na	městském	úřadu.

Ing. Karel Dvořák, starosta města

Informace ze 45. veřejného zasedání zastupitelstva města

Zasedání	se	konalo	ve	středu	21.	května	od	19	hodin	
v	 zasedací	 síni	MěÚ	 v	Nové	 Včelnici.	 Přítomno	 bylo	
8	 zastupitelů.	 Po	 schválení	 programu,	 zapisovatelky	
a	ověřovatelů	zápisu,	zastupitelstvo	města	schválilo:
•	 rozpočtovou	 změnu	 č.	 4/2014,	na	 jejímž	 základě	
bude	do	 rozpočtu	města	 zaúčtována	dotace	ve	 výši	
42	000,-Kč	na	volby	do	europarlamentu	a	z	rezerv	fi-
nancováno	pořízení	nových	laviček,	analýza	a	pasport	
veřejného	osvětlení	(47	500,-Kč);
•	 smlouvu	 o	 poskytnutí	 podpory	 ze	 SFŽP	 na	 akci	
“Snížení	imisní	zátěže	z	dopravy	ve	městě	Nová	Včelni-
ce”,	kterou	město	obdrží	dotaci	ve	výši	2	618	500,-Kč	
na	pořízení	samosběrného	zametacího	vozu;
•	 smlouvu	 o	 smlouvě	 budoucí	 na	 věcné	 břemeno	
uložení	kanalizační	přípojky	v	pozemku	parc.	č.	274/2	
ve	vlastnictví	města	(přípojka	k	č.	p.	102	v	ulici	Husova);
•	 smlouvu	s	Jihočeským	krajem	o	poskytnutí	dotace	

190	821,-	Kč	na	rekonstrukci	přechodů	v	ulici	B.	Sme-
tany,	Štítného	a	Nádražní;	k	podpisu	smlouvy	dojde	až	
v	případě	úspěšného	výběru	dodavatele	(viz	informa-
ce	o	zrušení	a	vypsání	nového	výběrového	řízení);
•	 kupní	smlouvu	o	prodeji	pozemků	parc.	č.	295/9	
a	 295/10	 (bývalý	 tenisový	 kurt	 u	 trati	 v	 ul.	 Husova,	
prodej	byl	schválen	na	43.	a	44.	veřejném	zasedání);
Zastupitelstvo	města	vzalo	na	vědomí	 	zrušení	a	vy-
psání	nového	výběrového	řízení	na	veřejnou	zakázku	
“Rekonstrukce	 přechodů	 Štítného,	 B.	 Smetany,	 Ná-
dražní”	 z	 důvodu	 obdržení	 nabídky,	 která	 nesplnila	
podmínky	zadavatele;
Informace	 jsou	 podány	 velmi	 zjednodušeně.	 Přesné	
znění	 usnesení	 je	 zveřejněno	na	úřední	 desce,	 zápis	
z	jednání	zastupitelstva	města	je	uložen	k	nahlédnutí	
na	městském	úřadu.

Ing. Karel Dvořák, starosta města

Volby do Evropského parlamentu 

Volby	do	Evropského	parlamentu	konané	na	území	
České	 republiky	 ve	 dnech	 23.	 05.	 –	 24.	 05.	 2014	 
v	Nové	Včelnici

Voliči v seznamu 1 893
Vydané	obálky	 234
Volební	účast	 12,36	%
Odevzdané	obálky	 234
Platné	hlasy		 231

Strana Platné	hlasy Předn.	
hlasyčíslo název celkem v	%

1 SNK	Evropští	demokraté 0 0,00 -
2 Koalice	SP	a	NO! 0 0,00 -
3 Klub	angažovaných	nestraníků 0 0,00 -
4 NE	Bruselu-Národní	demokracie 0 0,00 -
5 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 23 9,95 X
6 Str.zdr.rozumu-NECHCEME	EURO 7 3,03 X
7 Koalice	TOP	09	a	STAN 32 13,85 X
8 Liberálně	ekologická	strana 0 0,00 -
9 LEV	21-Národní	socialisté 4 1,73 X

10 Komunistická	str.	Čech	a	Moravy 44 19,04 X
11 evropani.cz 0 0,00 -
12 REPUBL.STR.ČECH,MORAVY	A	SLEZ. 1 0,43 X
13 Fair	play	-	HNPD 0 0,00 -
14 Česká	str.sociálně	demokrat. 26 11,25 X
16 ANO	2011 31 13,41 X
17 "Strana	rovných	příležitostí" 0 0,00 -
18 Moravané 2 0,86 X
19 Česká	strana	regionů 1 0,43 X
20 Občanská	demokratická	strana 23 9,95 X
21 VIZE	2014 1 0,43 X
22 Úsvit	přímé	demokr.T.Okamury 8 3,46 X
23 Strana	zelených 5 2,16 X
24 Strana	svobodných	občanů 3 1,29 X
25 Romská	demokratická	strana 0 0,00 -
26 Komunistická	str.Českosloven. 0 0,00 -
27 Volte	Pr.Blok	www.cibulka.net 3 1,29 X
28 ANTIBURSÍK	-	STOP	EKOTERORU! 0 0,00 -
29 Koalice	DSSS	a	SPE 0 0,00 -
30 HNUTÍ	SOCIÁLNĚ	SLABÝCH 0 0,00 -
31 Republika 1 0,43 X
32 Česká	pirátská	strana 14 6,06 X
33 Česká	Suverenita 0 0,00 -
34 Koruna	Česká	(monarch.strana) 0 0,00 -
35 Aktiv	nezávislých	občanů 1 0,43 X
36 Česká	strana	národně	sociální 0 0,00 -
37 Občanská	konzervativní	strana 0 0,00 -
38 Věci	veřejné 1 0,43 X
39 OBČANÉ	2011 0 0,00 -
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Projekt Geologie

Dne	29.	dubna	2014	jsme	vyrazili	na	projekt	Geologie,	
který	pro	žáky	základních	škol	připravili	studenti		GVN	
v	Jindřichově	Hradci.	Protože	jsme	přijeli	o	něco	dříve,	
podívali	 jsme	 se	 nejprve	 trochu	 po	 městě.	 Pak	 už	
nás	v	budově	gymnázia	a	v	jeho	okolí	čekali	studenti	
na	jednotlivých	stanovištích,	zaměřených	na	různé	ob-
lasti	geologie	–	na	horniny,	na	nerosty,	na	geologické	
děje	a	tak	podobně.	Každé	stanoviště	bylo	jinak	kre-
ativní.	Někde	jsme	ocenili	skvělé	zpracování	tématu,	
jinde	způsob	podání,	za	správné	odpovědi	jsme	dostali	
i	 bonbóny.	 	 V	 závěru	 jsme	 ve	 skupinkách	 řešili	 test,	
který	měl	ukázat,	 co	 jsme	si	 ze	všeho	zapamatovali.	
A	protože	se	jednalo	většinou	o	učivo	přírodopisu	z	9.	
třídy,	nezdál	se	nám	tak	těžký.	Celé	naše	dobrodruž-
ství	završil	krátký	rozchod	po	městě	a	u	většiny	párek	
v	rohlíku.	Živí	a	zdraví	a	snad	i	o	něco	chytřejší	jsme	se	
vrátili	domů.

Za žáky 9. A třídy Nikola Hrubcová

Noc ve školní družině

Ve	 středu	7.	 května	 v	 19.00	hodin	 jsme	 se	očeká-
váním	 sešli	 na	 noc	 plnou	 dobrodružství	 ve	 školní	
družině.	Přinesli	jsme	si	s	sebou	karimatku,	spacák,	
nějaké	 dobroty	 a	 hlavně	 	 chuť	 něco	 zajímavého	
prožít.	 Připravili	 jsme	 si	 každý	 své	místo	 na	 spaní	
a	šli	jsme	na	to.	Nejprve	jsme	dostali	nelehký	úkol	–	
najít	King-Konga!	Venku	již	bylo	přítmí	a	také	mokro	
z	 předešlého	 deště.	 Výprava	 začala	 u	 školy	 směr	
„Šibeňák.“	 Cestou	 jsme	 plnili	 různé	 úkoly.	 Prošli	
jsme	Palatovkou,	pozdravili	krávy	a	blížili	se	k	lesu.	
Nervozita	 byla	 čím	 dál	 větší,	 všichni	 chtěli	 najít	
strašlivého	a	silného	King	–	Konga.	Výprava	dopadla	
úspěšně,	 obávaného	 King-Konga	 (plyšového)	 jsme	
lapili	a	v	síti	donesli	do	školy.	Po	tak	dlouhé	výpravě	

všem	 vyhládlo.	 Doplnili	 jsme	 energii	 a	 nedočkavě	
očekávali,	co	bude	následovat.	Všude	už	byla	tma,	
když	 přišlo	 na	 řadu	 prověření	 naší	 odvahy.	 Škola	
v	noci	se	zdá	být	úplně	 jiná,	 je	mnohem	strašidel-
nější	než	ve	dne	a	to	je	co	říct……
Odvážlivci	měli	za	úkol	projít	vyznačenou	trasu	a	od-
měnou	nám	byly	dobroty	a	medaile	za	statečnost.	
Noc	strávená	ve	škole	se	všem	líbila.	Ráno	 jsme	si	
pochutnali	 na	 buchtách,	 které	 pro	 nás	 upekly	 ku-
chařky	ve	školní	jídelně.	
Chtěli	bychom	poděkovat	všem,	kteří	pro	nás	toto	
dobrodružství	připravili.

Za děti školní družiny
Tobiáš Balek a Michal Prokeš    

Můj velký kamarád

V	pátek	16.	5.	se	uskutečnil	projekt	„	Můj	velký	ka-
marád“	mezi	námi	osmáky	a	první	třídou.	Prvňáčci	
si	pro	nás	připravili	sedm	stanovišť	plných	pohádek.	
Museli	 jsme	 hádat	 jména	 pohádkových	 postav,	
přiřazovat	 k	 sobě	 dvojice	 večerníčkových	 postav	
a	 doplňovat	 dětská	 říkadla.	 Zjistili	 jsme,	 že	 jsme	
toho	hodně	zapomněli.	Každý	dostal	svou	kartičku	

pro	 zapisování	 získaných	 bodů	 a	 soutěžil	 tak	 sám	
za	sebe.	Paní	učitelky	získané	body	sečetly		a	soutěž	
vyhodnotily.	Nejlepší	 z	 nás	byli	 ohodnoceni	 diplo-
mem	a	mlskou.	Myslíme	si,	že	se	to	prvňákům	moc	
povedlo	a	těšíme	se	na	další	společnou	akci.

Za osmou třídu 
Veronika Bočková a Aneta Hemberová

Nový kontejner na sběr oděvů,
obuvi a textilu   

Vážení	 spoluobčané,	 Město	 Nová	 Včelnice	 se	 do-
hodlo	 se	 společností	 Revenge,	 a.s.	 a	 umístilo	 další	
v	pořadí,	 již	 třetí	 kontejner	na	oděvy,	obuv	a	 textil	
do	našeho	města.	Nový	kontejner	najdete	u	Jednoty	
spolu	 se	 stávajícími	 kontejnery	 na	 tříděný	 odpad.	
Oděvy,	obuv	a	textil	je	tedy	možné	nyní	nosit	do	kon-
tejneru	k	Jednotě,	poště	a	do	sběrného	dvora.

Nová Včelnice očima dětí 

2.	května	2014	měl	2.	stupeň	Základní	školy	v	Nové	
Včelnici	 místo	 tradičního	 vyučování,	 vyučování	
projektové	 -	 Nová	 Včelnice	 očima	 dětí.	 Jednot-
livé	 třídy	 pod	 vedením	 vyučujících	 měly	 za	 úkol	
zpracovat	různá	témata	týkající	se	nabídky	služeb	
a	 obchodů,	 dopravní	 obslužnosti,	 tradice	 sportu,	
úrovně	 kultury,	 statistické	 údaje	 a	 stav	 životního	
prostředí.	
Zajímavé	 bylo	 například	 zjištění,	 že	 od	 roku	
1978	 klesá	 v	 našem	městě	 počet	 obyvatel	 a	 tím	
i	 počty	 žáků	 ve	 škole.	Mnohé	 třídy	musely	 vyra-
zit	 do	 terénu	 a	 zjišťovat	 dané	 skutečnosti	 přímo	
na	místě.	Celé	dopoledne	skončilo	prezentací	vý-
sledků	ve	škole	na	hale.	Pro	všechny	zúčastněné	to	
byla	jistě	zajímavá	zkušenost.	

Mgr. K. Zikmundová

Byli jsme v Národním divadle

15.	května	po	osmé	hodině	se	naše	třída	9.	A	a	8.	
A	sešla	na	parkovišti	před	školou	a	vyčkávali	 jsme	
na	příchod	paní	učitelek	a	příjezd	autobusu.	I	přes	
náš	nesouhlas	jsme	se	naskládali	do	autobusu	podle	
plánu	paní	učitelky	Dvořákové.	Po	prohlášení	pana	
řidiče,	že	„se	máme	chovat	jako	doma“,	jsme	vyho-
dili	nohy	na	opěradla	sedadel,	vytáhli	deky	a	uvele-
bili	se.	Při	příjezdu	do	Prahy	jsme	nejdřív	našli	místo	
na	zaparkování	a	potom	se	vydali	pěšky	a	za	deště	
k	 nákupnímu	 centru	 Chodov.	Díky	 ochotným	oby-
vatelům	Prahy	 a	 výbornému	orientačnímu	 smyslu	
Dominika	Tučka	jsme	cestu	zvládli	v	pořádku.	
Když	 jsme	 dorazili	 do	 Národního	 technického	
muzea,	naše	výletní	parta	se	rozdělila	na	dvě	skupi-

ny,	na	ty,	kteří	si	šli	prohlížet	všechno,	co	technické	
muzeum	nabízelo,	 a	na	 ty,	 kteří	 vyhledali	nejbližší	
židle	na	odpočívání.	Po	prohlídce	a	velkém	boji	při	
převlékání	v	autobuse	jsme	se	konečně	vydali	do	di-
vadla.	Myslím	si,	že	představení	mělo	větší	úspěch,	
než	kdo	čekal,	 a	 to	 i	u	 těch	největších	 „kulturních	
ignorantů“	z	obou	tříd.	Po	odchodu	z	divadla	a	ko-
chání	se	večerní	Prahou	cestou	k	autobusu	jsme	se	
každý	uvelebili	 na	 své	místo,	 někteří	 z	 nás	 vytáhli	
deky	a	spali	nebo	si	prostě	 jenom	celou	cestu	po-
vídali.	Celý	výlet	pro	nás	byl	velký	zážitek,	a	i	když	
to	mnozí	 z	 nás	 asi	 nepřiznají,	 budeme	mít	 na	 něj	
krásné	vzpomínky.		

Za 8. a 9. třídu Kája Čepecová a Šárka Drdelová
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Překvapení v podobě vojenské techniky

Dostali jste se všichni tam, kam jste chtěli?
Karla	Čepecová:
Všichni jsme se dostali na školu, kam jsme chtěli. Já jdu 
na cestovní ruch do Třeboně a tam jsem chtěla.

Budeš do školy dojíždět nebo budeš na internátu?
Jan	Šprincl:
Budu  dojíždět  každý  den  do  Jindřichova  Hradce,  jdu 
totiž na gympl.

Jaká jste třída?
Michal	Holzmann:
Já bych  řekl  normální.  Tak nějak  zvláštní,  výjimečná. 
Výjimeční jsme slovní zásobou.

Na co se nejvíce těšíš, až opustíš základní školu?
Šárka	Drdelová:
Tak asi na tu novou školu, na změnu prostředí a na to, 
že poznám nové lidi.

Bude se ti stýskat po spolužácích?
Lída	Brusová:
Jak po kterých, smutno mi bude.

A co po učitelích, bude se ti po nich stýskat?
Filip	Vocílka:
Bude, hlavně po paní učitelce Dvořákové. Přece  jsem 
s nimi v jedné budově 9 let, tak smutno mi bude.

Na jakou školu jdeš? A proč tam jdeš?
Eva	Němcová:
Jdu na učňák do Jindřichova Hradce na kuchaře, pro-
tože doma mě vaření moc nebaví, ale třeba u tety mě 
to baví. A také tu mám sport – atletiku, a kdybych šla 
do Tábora, tak bych to měla daleko. A tady je atletika 
dobrá.

Vybíral sis školu sám nebo to chtěli rodiče?

Projektové vyučování

Stejně	 jak	 slýcháte	 v	 médiích,	 tak	 i	 naše	 škola	 se	
věnuje	 novým	metodám	 a	 přístupům	 ke	 vzdělávání	
žáků.	 Snažíme	 se	 rozvíjet	 jejich	 obzor	 a	 vědomosti	
aktivními	metodami	učení,	které	celou	výuku	oživují,	
a	 žáci	 si	 tento	 způsob	 vcelku	 oblíbili.	 Jednou	 tako-
vou	 formou	 je	 projektové	 vyučování,	 které	má	 vést	
k	týmové	spolupráci,	k	umění	řešit		dané	úkoly,	k	jejich	
prezentaci	a	obhajobě.	Používáme	tuto	metodu	nejen	
v	jednotlivých	předmětech	ale	i	napříč	školou.	Žáci	se	

zábavnou	formou	mohou	seznámit	s	různými	tématy	
jako	je	zdravá	výživa,	první	pomoc,	Evropská	unie,	do-
pravní	 výchova,	 chování	 při	mimořádných	 situacích,	
ekologická	výchova	nebo	nám	také	mohou	ukázat	svůj	
pohled	na	věci	kolem	nás	například	projektem	Nová	
Včelnice	očima	dětí.	Právě	2.	května	žáci	měli	možnost	
se	poučit	a	řešit	dané	úkoly	kolem	zdravé	výživy,	první	
pomoci	a	zkoumat	život	v	Nové	Včelnici.

Mgr. Jitka Sedláková

Projektový den očima dětí

Dne	2.	května	ve	škole	na	1.	stupni	proběhl	projektový	
den	pod	názvem	Krabička	1.	pomoci	a	zdravá	výživa.	
Naše	 třída	 byla	 rozdělena	na	 kluky	 a	 holky.	 Postup-
ně	 jsme	 se	 s	 žáky	 ostatních	 tříd	 1.	 stupně	 střídali	
na	jednotlivých	stanovištích.	My	holky	jsme	prvně	šly	
na	stanoviště,	kde	jsme	se	dozvěděly,	jak	poskytovat	
umělé	 dýchání	 a	 masáž	 srdce.	 Na	 dalším	 stanovišti	
jsme	 si	 vyzkoušely	 stabilizovanou	polohu.	Na	 třetím	
stanovišti	u	paní	učitelky	Sokolové	 jsme	se	učily,	 jak	
poskytnout	 první	 pomoc	 při	 různých	 poranění,	 jak	
obvázat	 drobné	 rány.	 Na	 dalším	 stanovišti	 jsme	 si	
povídaly	s	paní	učitelkou	Plášilovou	o	různých	zraně-
ních,	 jejich	příčinách	a	příznacích,	 jak	postupovat	při	
první	 pomoci.	 Paní	 učitelka	 Šprinclová	 nám	 říkala,	
jak	se	máme	otužovat.	Spolu	s	ní	jsme	cvičily.	U	pana	
učitele	Tůmy	jsme	si	říkali,	co	má	být	v	lékárničce,	jak	
správně	volat	na	policii,	záchranou	službu	a	jak	a	kdy	
volat	 hasiče.	 Další	 stanoviště	 bylo	 věnováno	 zdravé	
výživě.	Na	interaktivní	tabuli	jsme	sestavovaly,	co	patří	
do	potravinové	pyramidy,	co	jíst	abychom	byly	zdravé.	

Poslepu	jsme	ochutnávaly	ovoce	a	zeleninu	a	pozná-
valy,	co	jsme	jedly.	Poslední	stanoviště	bylo	věnováno	
opět	zdravé	výživě.	Zde	jsme	plnily	různé	úkoly,	řešily	
křížovku	věnovanou	samozřejmě	zdravé	výživě.	Dopo-
ledne	uběhlo	jako	voda.	Bylo	to	prima.

Daniela Vlasáková, Kristýna Vetýšková  5.A

Deváťáci

Jako každý rok jsme navštívili naše současné devá-
ťáky. Každý rok máme obavy, aby žáci odpovídali, 
abychom z nich nemuseli odpovědi tzv. dolovat. 
Ale v této třídě to opravdu nehrozí. Za vše vypovídá 
odpověď jejich třídní učitelky, kterou je Mgr. Květa 
Zikmundová. Tak právě první otázka patří jí:

Jaká to je třída?
Řekla bych, že jako kolektiv jsou výborní, mají se mezi 
s sebou rádi. Jsou inteligentní a věřím, že aspoň někdo 
to  docela  daleko dotáhne. Nejsou  špatní,  ale  hrozně 

ukecaní a v tom se za celou dobu od první až do deváté 
třídy nepodařilo nikomu z učitelů nic změnit.

Jak se ve třídě učí?
Jak kdy. Někdy dobře a někdy je to práce velice těžká.

A	co	na	to	samotní	deváťáci:
Kolik je vás ve třídě a na jaké školy jste se hlásili?
Jan	Houser:
Ve  třídě  je  nás  23.  A  já  jdu  na  Střední  průmyslovku 
do Pelhřimova. 
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Martin	Carda.
Tak  na  půl,  věděl  jsem  obor,  ale  nevěděl  jsem  školu 
a s tím mi pomohli naši. Jdu na průmyslovku do Sezi-
mova Ústí.

Chtěla bys jít po střední na vysokou školu?
Nikola	Hrubcová:
Já  jdu  na  gympl  do  Jindřichova  Hradce,  takže  pak 
musím  jít  na  vysokou.  Zatím  jsem  přemýšlela  nad 
oborem, na který jde Anča (moje dvojče), a to je zdra-
votnictví.

A co na střední škole, myslíš, že se budeš muset více 
učit nebo ne?
Michal	Neugebauer:
Rozhodně.  Já  jdu  taky na průmyslovku do  Sezimáku. 
Teď se neučím. (reakce celé třídy: „Za tuto odpověď tě 
máma přerazí.“)

Kolik času trávíš na facebooku? A proč tolik času?
Jiří	Pfauser:
Skoro celý den, protože si tam píšu s kámošema. Dají se 
tam hrát třeba hry, ale já je tam nehraju.

Kolik času trávíš každý den u učení? 
Dita	Poslušná:
V	celé	třídě	se	ozval	hlasitý	smích.	
Já se neučím. Jak to tak vypadá, tak učení mi jde samo.

Co pro tebe znamená slovo mobil?
Oldřich	Péza:
No já nevím spíš taková hračička. Denně s ním strávím 
tak čtvrt, půl hodiny.

Myslíš si, že po střední škole lehce najdeš zaměst-
nání?
Petr	Vaněk:
Já  jdu  taky  na  průmyslovku  do  Sezimáku.  A  tam  je 
dobrý, že si nás ve třeťáku firmy rozeberou a pak nás 
zaměstnají.

Co myslíš, že je lehčí, chodit do školy nebo chodit 
do práce?
Nikola	Volfová:
Spíš do té školy. (ale z celé třídy se ozvalo: Když je dobrá 
práce, tak je lepší chodit do práce a když je dobrá škola, 
tak je lepší chodit do školy.)

Myslíš si, že až budeš chodit do práce, že se už nebu-
deš muset učit?
Martin	Uchytil:
Budu muset, protože se musím naučit nové technolo-
gie. Celý život se učíme. (A víte, kam jde Martin?  Sa-
mozřejmě na průmyslovku do Sezimáku.)

Aneta	Hrubcová
Ve třídě je hodně sportovců. Budeš se sportem po-
kračovat?
Já ne, protože jdu na Zdravotní lyceum do Ždáru nad 
Sázavou a tam pro to nemám podmínky a potom snad 
půjdu s Nikčou (její dvojče) na vysokou.

Po čem se ti bude nejvíce stýskat?
Ondřej	Skládal:
Asi po všem. No tak pohoda, nejvíc se mi bude stýskat 
po  kamarádech a učitelích. Budou mi  chybět hodiny 
matematiky.

Jak si představuješ svůj budoucí život?
Denisa	Petrášová:
Tak já nevím, asi to nechám náhodě a uvidím. 

Čím bys nejvíce udělal radost svým rodičům nebo 
prarodičům?
Lumír	Rataj:
Já  nevím,  asi  tím,  že  jsem  se  dostal  do  Budějovic 
na  konzervatoř.  Tím,  že  jsem  udělal  základní  školu 
a taky mateřskou školu.

A čím by nejvíce udělali radost rodiče nebo prarodiče 
tobě?
Šárka	Drdelová:
Já bych nikdy ničím a nikdy  své  rodiče ani prarodiče 
nešpinila. Moje maminka je všechno co mám.

Dále	 jsem	 se	 od	 deváťáků	 dozvěděla,	 že	 se	 jen	 tak	
jejich	třída	„nerozpustí“.	Hned	5	kluků	jde	na	průmy-
slovku	do	Sezimova	Ústí	a	5	žáků	jde	na	Gymnázium	
do	 Jindřichova	Hradce.	Všichni	 se	dostali	 na	 své	 vy-
sněné	 školy	 a	 jen	 5	 jich	 nemuselo	 dělat	 přijímačky.	
Ti	co	dělali	přijímačky,	tak	je	udělali.	Všichni	se	shodli	
na	tom,	že	se	jim	bude	stýskat	po	učitelích,	po	jejich	
třídě,	 protože	 jako	 třída	 jsou	 opravdu	 ukecaní,	 ale	
strašně	fajn.	

Marie Davidová

Návštěva  muzea v Jindřichově Hradci

Dne	6.května	jsme	vyrazili	do	muzea		v	Jindřichově	
Hradci	 a	 na	 výstavu	 stavebnice	Merkur.	 Jeli	 jsme	
naší	 úzkokolejkou.	 V	 muzeu	 to	 bylo	 zábavné,	 ale	
i	naučné.	Byly	tam	vystavené	věci	z	minulých	časů.	
Nejdříve	jsme	se	podívali	na	Krýzovy	jesličky,	které	
jsou	zapsány	i	v	Guinessově	knize	rekordů.	Jsou	po-
staveny	z	více	než	1300	figurek,	z	 toho	130	 je	 jich	
pohyblivých.	 Pár	 minut	 jsme	 se	 kochali	 figurkami	
v	pohybu.	Prošli	jsme	i	další	expozice	jako	místnosti	
věnované	Emě	Destinnové,	poslechli	jsme	si	legen-
du	o	vzniku	jednotlivých	větví	rodu	Vítkovců,	viděli	
jsme	 starou	 lékárnu,	 selskou	 místnost	 i	 panský	
pokoj,	staré	tiskařské	stroje.	Po	stěnách	visely	různé	
obrazy.	 Zašli	 jsme	 se	 podívat	 i	 na	 stíhačku,	 která	
spadla	u	Otína	za	2.světové	války	a	byla	pracovníky	
muzea	nalezena	a	vykopána.
Po	svačině,	kterou	jsme	si	snědli	v	hezkém	prostředí	
muzejního	 dvora,	 jsme	 šli	 na	 výstavu	 stavebnice	
Merkur.	Bylo	to		neuvěřitelné.	Tolik	věcí	jen	ze	sta-
vebnice!	 Bylo	 z	 ní	 postaveno	 ruské	 kolo,	 Eiffelova	
věž,	 nádraží,	 vlaky,	 automobily,	 jeřáby	 i	 kolotoč.	
Mohli	jsme	si	postavit	něco	podle	své	fantazie.	Moc	
jsme	 se	 těšili	 na	 rozchod	 v	 Panské	 ulici.	 Každý	 si	
něco	koupil	dobrého.	Nakonec	 jsme	se	 šli	podívat	

na	představení	zpívající	fontány	u	Floriána.	Moc	nás	
to	bavilo.	To	už	jsme	museli	vyrazit	k	vlaku	na	zpá-
teční	cestu	do	Nové	Včelnice.	Škoda.

Filip Dolejší, Jakub Brus 5.A

Skaut – svátek sv. Jiří a den Země

„24.	4.	svátek	sv.	Jiří	patrona	skautů;	22.4.	
Den	 Země“.	 Dne	 25.	 4.	 2014	 jsme	měli	 oddílovou	
schůzku,	 když	byl	 svátek	 svatého	 Jiří	 a	Den	Země.	
Tak	 jsme	 šli	 na	 šibeňák	 připravit	 a	 udělat	 oheň,	
a	taky	jsme	šli	sázet	stromek.
První	hra,	kterou	jsme	si	zahráli,	byla	na	zabití	draka	
–	stejně	jako	když	sv.	Jiří	zabíjel	dle	legendy	draka.	
Kačka	a	Kalimero	si	musely		nasadit	22	kolíku	všude	
po	 sobě.	Taky	 jsme	se	museli	 rozdělit	na	dvě	 sku-
piny	 (žlutá	 a	 fialová	 skupina).	My	draci	 jsme	měly	
zavázaný	oči,	aby	ta	hra	byla	těžká.	Ty	lovci	museli	
Kačce	 a	 Kalimeře	 sebrat	 co	 nejvíce	 kolíku,	 aby	 to	
družstvo	 vyhrálo.	 Vyhrála	 fialová	 skupina.	 Když	
jsme	 dokončili	 hru,	 tak	 jsme	 šli	 na	 přípravu	 ohně	
a	 na	 sázení	 stromku.	Ale	 všichni	 dohromady	 jsme	
stromek	ani	oheň	nemohli	připravit	ani	udělat,	tak	
jsme	se	museli	rozdělit	na	poloviny.
První	 polovina	 musela	 připravit	 slavnostní	 oheň,	
museli	 jsme	 ty	 věci	 na	 ten	 oheň	 posbírat	 v	 lese	

(prsty,	 chrastí	a	dřevo)	Sandy	nám	dal	 limit	do	15	
minut.	Druhá	skupina	šla	na	kopec	sázet	 ten	stro-
mek.	Když	 jsme	měli	 vše	hotový	a	připravený,	 tak	
jsme	se	chystali	k	ohni,	ale	než	 jsme	šli	k	ohni	 tak	
jsme	 šli	 posbírat	 po	 šibeňáku	 odpadky,	 posbírali	
jsme	dohromady	celý	velký	pytel.	Dan	měl	sirky	tak	
to	bylo	jasný,	že	zapálí	oheň.	Sandy155	zvolil	ohniv-
ce	(ohnivec	byl	Kissák)	a	Kissák	se	musel	do	konce	
starat	o	oheň,	aby	oheň	neuhasl.	A	když	jsme	kon-
čili,	tak	jsme	každý	měli	flašku	a	šli	jsme	k	řece	pro	
vodu,	 abychom	uhasili	 vodou	uhlíky.	 Když	 jsme	 je	
uhasili,	 tak	 jsme	oheň	museli	 zamaskovat.	 Zamas-
kovali	jsme	oheň	a	šli	jsme	do	klubovny.	Došli	jsme	
do	 klubovny,	 a	 na	 hřišti	 jsme	 dali	 pokřik	 (Gatlida,	
Gatlida,	Gatlida).	Pak	jsme	se	rozešli	domů.		
         

Kateřina Pacholíková 
1. skautský oddíl Gatlida Nová Včelnice

www.facebook.com/Gatlida
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Riziko spojené s občanskou odpovědností 

Odpovědnost	 za	 škodu	 se	 mění	 na	 povinnost	 na-
hradit	 majetkovou	 nebo	 nemajetkovou	 újmu.	 Ma-
jetková	újma	–	 je	škoda	na	 jmění	–	což	 je	skutečná	
škoda	 a	 ušlý	 zisk.	 Nemajetková	 újma	 –	 bolestné,	
ztížené	 společenské	 uplatnění,	 duševní	 útrapy.	
Riziko	 spojené	 s	 občanskou	 odpovědností	 je	 dosti	
veliké,	především	od	Nového	roku	2014,	kdy	vstou-
pila	v	platnost	Novela	občanského	zákoníku	a	dle	níž	
v	 dubnu	Nejvyšší	 soud	 stanovil	 nové	 výše	 náhrady	
újmy	na	zdraví,	tedy	na	nemajetkové	újmě.	Dříve	byla	
stanovena	 cena	 života	 na	 240.000	 korun,	 přičemž	
tato	částka	by	byla	vyplacena	manželovi/manželce,	
každému	 dítěti,	 každému	 rodiči,	 každé	 další	 blízké	
osobě	 žijící	 ve	 společné	 domácnosti	 s	 usmrceným	
v	 době,	 kdy	 došlo	 k	 události.	 Nově	 však	 Nejvyšší	
soud	 určil	 základní	 částku	 na	 10	 051	 200	 korun	 
(totální	 ztráta	 zdraví),	 je	 stanovena	 jako	 400náso-
bek	průměrné	měsíční	mzdy.	Navýšit	se	může	až	na	 
20	 miliónů,	 třeba	 pro	 mladé	 lidi,	 jimž	 poškození	
naruší	celý	další	život,	či	pro	sportovce,	do	jejichž	tré-
ninku	vložila	rodina	velké	prostředky.	Pro	stanovení	
bolestného	nová	metodika	využívá	původní	bodové	
vyhlášky,	kde	hodnota	bodu	byla	120	korun,	nyní	je	
podle	průměrného	platu	za	loňský	rok	251,28	koruny.	
Nový	pohled	na	odškodnění	je	v	tom,	že	dvě	osoby	se	
stejnou	diagnózou	nemusejí	mít	nutně	stejný	stupeň	
funkčního	 postižení.	 Není	 rozhodující	 příčina,	 ale	
ztráta	životních	příležitostí.	Příklady	ohodnocení	dle	
nové	metodiky:

•	 Ztráta	zubu													–				5.025,60 Kč
•	 Vymknutí	zápěstí		–			12.564,-Kč
•	 Rozdrcení	lebky					–	150.768,-Kč

Tedy	například	neopatrná	 jízda	na	kole,	 kdy	 způso-
bím	dopravní	nehodu,	pokud	nebudu	mít	toto	riziko	
zajištěno	přes	pojišťovnu,	mě	může	stát	hodně	peněz	
či	 se	mohu	 zadlužit	 do	 konce	 života.	Další	 příklady	
běžných	škod	v	občanském	životě:

•	 pád	omítky,	 střešní	krytiny	nebo	sněhu	z	domu	 
	 na	osobu	či	stojící	auto
•	 pád	chodce	na	zasněženém	neuklizeném	
	 chodníku	před	Vaším	domem
•	 vytopení	nebo	vyhoření	sousedova	bytu
•	 škoda	způsobená	jízdou	na	koni
•	 pokousání	osoby	nebo	zvířete	Vaším	psem
•	 škoda	způsobená	dětmi	třetím	osobám,	
	 například	rozbití	zboží	v	obchodu,	okna	
	 sousedovi,…
•	 škoda	způsobená	studentem	na	praxi	nebo	stáži	
	 nebo	v	pronajatém	bytě

Celkový	 pojistný	 limit?	 U	 pojištění	 odpovědnosti	
občana	 nastavujeme	 celkový	 limit,	 případně	 limity	
u	 jednotlivých	 škod	 -	 na	 zdraví,	 na	majetku	 a	 u	 fi-
nančních	škod.	Pohybují	se	řádově	v	miliónech	korun.	
Kolik	to	stojí?	Záleží	na	výši	limitu	a	zvolené	výši	spo-
luúčasti,	řádově	několik	stovek	ročně.	
Z	výše	uvedeného	vyplývá,	že	rizika,	která	nás	mohou	
stát	miliony,	bychom	měla	mít	 zajištěna	přes	pojiš-
ťovny	a	spoluúčast	si	zvolit	podle	svých	možností,	dle	
toho	zda	mám	likvidní	rezervy,	které	bych	případně	
použil	k	zaplacení	v	případě	takové	události	a	tím	mít	
levnější	pojistku.

Šárka Valášková
Finančně společně           

Je důležité mít zajištěné riziko spojené s občanskou odpovědností přes pojišťovnu, 
a co to riziko vůbec obnáší?

Kdo je svobodnější? 

Zase	mi	vyletěl	tlak!	Ale	je	to	moje	vina!	Na	Silvestra	
si	obvykle	dávám	slib,	že	přestanu	sledovat	večerní	
zprávy	a	„skutek	utek“.	Takže,	včera	hlásili,	že	Breivik	
si	stěžuje,	že	jeho	ranní	káva	je	vlažná!	Abych	ho	ještě	
litoval!	Jo,	kdyby	si	někdo	nevzpomněl,	tento	Breivik	
z	norského	Osla	se	jednoho	dne	probudil,	po	vydatné	
snídani	se	těžce	ozbrojil,	a	pak	vyrazil	do	akce.	Počet	
jeho	 obětí	 se	 toho	 dne	 zastavil	 na	 čísle	 77!	 Tento	

masový	vrah	má	rád	horkou	kávu,	ne	vlažnou!	Také	
si	stěžuje	na	nehezký	výhled	z	okna	své	cely,	a	není	
spokojen	s	herní	konzolí	Playstation	2,	chtěl	by	no-
vější	verzi,	tedy	trojku.	Připomínám,	že	jeho	„cela“	se	
skládá	z	místnosti	na	spaní,	dále	sprchového	koutku	
plus	WC,	k	tomu	malé	„fitko“	na	sportovní	vyžití.
Ruku	 na	 srdce,	 kolik	 poctivých	 a	 pracovitých	 lidí	 si	
může	 dovolit	 žít	 v	 takové	 luxusní,	 bytové	 jednotce	

Čarodějnický slet

Jako	každý	rok,	i	letos,	jsme	se	sešly	všechny	čaro-
dějnice,	malé	 i	 velké,	 posledního	 dubna	 u	 Nechy-
by,	 kde	 nám	 zatančily	 čarodějky	 ze	 ŠD,	 společně	
s	 hudebním	doprovodem	 a	 kejklířkou	 jsme	 prošly	
městem.	 Na	 místním	 stadionu	 byla	 připravena	

velká	ohňová	šou,	děti	dostaly	za	odměnu	perníček	
od	ježibaby	z	perníkové	chaloupky	a	kdo	měl	chuť,	
mohl	 opéct	 buřty.	 Počasí	 nám	 přálo,	 nálada	 byla	
skvělá	a	my	už	se	těšíme	na	setkání	v	příštím	roce.

čarodějnice ze SRPŠ

MO STP informuje - červen 2014

Aktuálně …
V	 úterý	 3.	 června	 pojedeme	
na	poslední	představení	 sezony	
do	HD	Jihlava,	na	 jevištní	adap-
taci	 novely	 Vladislava	 Vančury	
„Rozmarné	 léto“,	 příběh	 plný	
poezie,	lásky	a	kouzel.	V	červnu	

navštívíme	4	jubilanty,	hlavně	budeme	připravovat	
příští	 sezonu	 v	 HD	 Jihlava	 a	 zářijový	 zájezd,	 také	
musíme	 připravit	 návštěvu	 7	 jubilantů	 v	 průběhu	
prázdnin,	 zejména	 pak	 srpnovou	 návštěvu	 naší	
členky	 při	 kulatém	 jubileu	 -	 100	 let.	 Aktuální	 info	
jsou	ve	skřínce	na	lékárně.

Ohlédnutí …
Do	května	 jsme	vstoupili	 tradičním	„prvomájovým	
posezením“	 -	 Senior	 klubem,	 pořádaným	 opět	
na	konečně	docela	zaplněném	nádvoří	„Nechyby“,	
k	poslechu	i	tanci	nám	zahráli	Fanda	Kadlec	s	Mírou	
Cimplem	 a	 bubeníkem.	 Výborně	 jsme	 se	 při	 živé	
hudbě	pobavili,	popovídali	si	a	prožili	hezké	odpo-
ledne.	V	jeho	průběhu	mezi	nás	zavítal	náš	senátor	
Milan	 Štěch,	 předseda	 Senátu	 PČR,	 v	 krátkém	 vy-
stoupení	všem	popřál	příjemné	prožití	našeho	po-
sezení	a	chvíli	mezi	námi,	jako	obvykle	také	poseděl	
při	poslechu	naší	kapely.	Celkem	na	posezení	bylo	
kolem	70-ti	občanů	Nové	Včelnice	a	okolí.	Ve	středu	

14.	 května	 jel	 plný	 autobus	 na	 výstavu	 „HOBBY“	
do	 Českých	 Budějovic.	 Až	 na	 zimu	 bylo	 docela	
dobré	počasí	a	všichni	se	ze	zájezdu	vrátili	spokoje-
ni.	V	pátek	16.	května	jsme	se	dobře	pobavili	v	sále	
hotelu	„Jelen“	na	divadle	v	podání	souboru	TRI	(A)
NGL	z	Kamenice	nad	Lipou,	při	komedii	„Přes	přísný	
zákaz	dotýká	se	sněhu“.	Hry	ze	současnosti	ukazující	
absurdity	života	v	našem	státě,	samozřejmě	jsme	se	
moc	 nasmáli,	 ale	 obsah	 stojí	 i	 za	 zamyšlení	 jak	 to	
bude	dál?	Měli	jsme	1	jubilanta.																															(h)   
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zcela	 zdarma,	 na	 účet	 ostatních?	 Jak	 je	možné,	 že	
tento	 masový	 vrah	 si	 klidně	 /obdivně/	 dopisuje	
s	 jiným	 vrahem,	 a	 v	 médiích	 z	 toho	 mají	 druhé	
vánoce?	 Vrah	 je	 odsouzen,	 ale	 zpráva	 o	 tom	 má	
pozitivní,	 chcete-li	 propagandistický	odkaz:	prosím,	
můžete	 klidně	 vraždit	 ve	 velkém,	 bezplatný	 pobyt	
v	komfortním	apartmá	vám	zajistíme,	k	tomu	samá	
práva,	včetně	práva	na	stížnosti,	kdyby	se	vám	něco	
nelíbilo.	Široká	publicita	v	médiích,	šikovní	advokáti	
vám	zajistí	obdiv	alespoň	části	veřejnosti,	začnou	vás	
litovat,	a	dokonce	se	z	vás	může	stát	hrdina,	vzor	pro	
ostatní	/Kájínek,	Pitr/.
Nejdůležitějším	 úkolem	 tisku	 je	 poskytovat	 infor-
mace	 /nám/.	 Skoro	 to	vypadá,	 že	 je	 to	 jediný	úkol.	
Ale	 důležitá	 je	 i	 prodejnost	 zpráv,	 protože	 prachy	
jsou	 prachy.	 Je	 to	 pro	 ně	 jako	 písmo	 svaté,	 svo-
bodný	 pohyb	 kapitálu,	 svobodný	 pohyb	 informací.	
Přemýšlet	 o	 etice	 se	 nenosí.	 Není	 důležité,	 o	 čem	
píšeš,	hlavně	musíš	trefit	do	chutě	širokých	mas.	Že	
ty	chutě	jsou	špatné	nebo	škodlivé,	koho	to	zajímá?	
Prodat	 za	 každou	 cenu!	 	 Protože	práva	především!	
Právo	jednotlivce	na	cokoliv.	Právo	je	nejdůležitější!	
Povinnost	ne.	Zodpovědnost	není	moje	věc,	vždycky	
je	 to	 věc	 někoho	 jiného.	 I	 o	 právech	 píšou	 selek-
tivně,	 logicky,	 vždyť	 právo	 jednoho	 může	 omezit	
právo	druhého.	Když	nastane	 tato	 situace,	obvykle	
zvítězí	ten	lépe	„zapsaný“.	Aby	bylo	jasno,	o	pravdu	
nejde	ani	náhodou.	Tady	jde	o	peníze,	často	o	velké	

peníze.	Dobré	je	to,	co	se	dá	lépe	prodat,	co	dosta-
ne	lidi	do	„kolen“.	Peníze	na	každého	nezbudou,	ale	
na	svobodu	a	právo	má	nárok	každý.	O	jakou	formu	
svobody,	a	o	jaké	právo	jde,	je	vedlejší,	lepší	je	neu-
přesňovat,	neurčitá	formulace	se	lépe	prodává.
Spravedlivé	by	bylo,	kdyby	každý	přiznal	svou	odpo-
vědnost	za	následky	svých	činů.	Jestliže	můj	synek	při	
fotbale	rozbije	sousedovi	okno,	postavím	se	k	tomu	
čelem,	škodu	nahradím,	synkovi	udělím	výchovnou	
lekci	 /ústní/	 s	 instruktáží,	 jak	 se	 hraje	 fotbal	 bez	
rozbitých	 oken	 a	 podobně.	 Jestliže	 nějaký	 mladík	
rozmlátí	 /hrdinsky/	 lavici	 v	 parku,	 proč	 ho	 nikdo	
nedonutí	/pokud	je	chycen/,	aby	škodu	uhradil,	od-
pracoval?	 Proč	 já	mám	 právo	 ze	 svých	 daní	 krmit,	
napájet,	 hlídat	 odsouzeného?	Proč	odsouzený	není	
povinen	odpracovat	náklady	na	své	věznění,	o	které	
se	zasloužil	sám?	Proč	má	právo	na	sledování	televize	
zcela	zdarma,	a	já	musím	kupovat	TV	za	své	a	platit	
poplatky?	 Musím	 platit	 za	 byt,	 elektřinu,	 vodu,	
topení,	proč	on	ve	vězení	nemusí?	Proč	nemá	právo	
a	povinnost	nést	náklady	na	svou	existenci?
Co	Vám	mám	říct,	představy	o	právech	a	povinnos-
tech	mohou	být	 různé.	Ale	proč	nějaký	vrah,	který	
vezme	 nevinnému	 člověku	 život,	 si	 dělá	 nároky	
na	komfort	či	luxus	v	kriminále?
Jinak	 řečeno,	 kdo	 neumí	 zacházet	 slušně	 s	 jinými,	
na	jakém	základě	očekává,	že	s	ním	bude	slušně	za-
cházeno?																																																										Bohony Rudi

Kdo je svobodnější? 
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Konečná tabulka okr. přeboru

1 TJ	N.	Bystřice	C 20 16 0 4 87,0	:33,0 1658,5 32

2 TJ	N.	Včelnice	B 20 13 0 7 76,0	:44,0 1624,1 26

3 TJ	N.	Bystřice	E 20   12 1 7 72,5	:47,5 1639,2 25

4 TJ	J.	Hradec		B 20   12 0 8 72,5	:47,5 1596,5 24

5 TJ	N.	Bystřice		D 20   11 0 9 61,0	:59,0 1548,2 22

6 TJ	N.	Včelnice	C 20 		10 0 	10 61,5	:58,5 1559,6 20

7 TJ	Kunžak	B 20 9 2 9 59,5	:60,5 1557,2 20

8 TJ	Slavonice	C 20 9 2 9 59,0	:	61,0 1569,9 20

9 TJ	Třeboň 20 8 0  12 48,0	:72,0 1527,2 16

10 TJ	Dačice	E 20 8 0 	14 47,0	:73,0 1567,7 12

11 TJ	Kunžak	D 20 1 1  18 16,0	:104 1389,3 3

Mezi	 velké	 úspěchy	 novovčelnického	 kuželkářského	 sportu	 patří	 i	 postup	 T.	 Pivka	 na	 Mistrovství	 České	
republiky	 jednotlivců,	kde	se	v	semifinálové	skupině	 	výkonem	shozených	561	kuželek	na	120	HS	umístil	na	 
12.	místě	a	postoupil	do	finále	MR,	které	se	odehrálo	3.	května	v	Zábřehu!!	Zde	se	mu	již	tak	nevedlo,	ale	i	tak	
moc	gratulujeme.

ATLETIKA - Štafetový pohár školních družstev

Jihočeské	finále	nové	 celostátní	 soutěže	 žáků	1.	 -	 5.	
tříd	 ŠTAFETOVÝ	 POHÁR	 bylo	 k	 vidění	 ve	 čtvrtek	 
15.	května	na	městském	stadiónu	v	Nové	Včelnici.
Jde	o	soutěž	nejmladších	adeptů	atletiky,	která	nahra-
zuje	oblíbenou,	ale	zrušenou	KINDERIÁDU.

Vypsány	 byly	 smíšené	 štafety	 dívek	 a	 chlapců	 z	 
I.	stupně	základních	škol	a	to:
8	x	100 m	(1.	-	3.	třída)
8	x	100 m	(4.	-	5.	třída)
vždy	4	dívky	a	4	 chlapci	 z	příslušných	 tříd	a	 ročníků	

Nejlepší družstva s Ludmilou Formanovou 

  Výsledkový sportovní servis

KUŽELKY - Kuželkářské soutěže ukončeny

Konečná  tabulka Divize Jih:

1. (1) TJ	Lokomotiva	České	Budějovice	 26 19 1 6 133,5:74,5 165,0:147,0 2598 39

2. (3) TJ	Sokol	Chotoviny	 26 14 4 8 119,0:89,0 184,0:128,0 2598 32

3. (2) KK	PSJ	Jihlava	B 26 15 1 10 115,0:93,0 174,5:137,5 2571 31

4. (4) TJ	Start	Jihlava	 26 13 4 9 112,5:95,5 157,5:154,5 2568 30

5. (5) TJ	Sokol	Slavonice	 26 13 2 11 107,5:100,5 155,5:156,5 2563 28

6. (7) TJ	Centropen	Dačice	D 26 13 1 12 105,5:102,5 166,5:145,5 2587 27

7. (6) KK	Slavoj	Žirovnice	 26 12 2 12 106,5:101,5 170,0:142,0 2589 26

8. (8) TJ	Nové	Město	na	Moravě	 26 12 1 13 102,0:106,0 155,0:157,0 2586 25

9. (9) TJ	Třebíč	B 26 12 0 14 105,5:102,5 149,5:162,5 2586 24

10. (11) TJ	Slovan	Jindřichův	Hradec	 26 12 0 14 101,5:106,5 148,0:164,0 2469 24

11. (10) TJ	Jiskra	Nová	Bystřice	A 26 11 2 13 100,5:107,5 148,0:164,0 2575 24

12. (12) TJ	Nová	Včelnice	 26 10 1 15 85,0:123,0 146,5:165,5 2536 21

13. (13) TJ	Jiskra	Nová	Bystřice	B 26 8 1 17 84,0:124,0 131,5:180,5 2526 17

14. (14) TJ	Spartak	Pelhřimov	 26 8 0 18 78,0:130,0 132,5:179,5 2539 16

23.	kolo	TJ	Sp.	Pelhřimov	-	TJ	N.Včelnice	„A“	6	:	2	Tyšer		447,	Klíma		427
24.	kolo	TJ	N.Včelnice	„A“	–	TJ	Start	Jihlava	4	:	4	Domin	484,	Pivko	484,	Švejda	452																																																
25.	kolo	TJ	N.Bystřice	„B“-	TJ	N.Včelnice	„A“	7	:	1	Klíma	454,	Pivko	450
26.	kolo	TJ	N.Včelnice		–	TJ	Nové	Město	na	M.		5	:	3	Pivko	494,	Tyšer	
479,	Hochmuth	475,	Klíma	471,	Švejda	435,	Domin	427				
                                                                                                                                                                                            
Zatímco	 o	 vítězi	 nebylo	 již	 několik	 kol	 pochyb	 –	
Dynamo	 Č.	 Budějovice	 vyhrálo	 s	 velkým	 náskokem	
a	postupuje	do	 III.	 Ligy,	boje	o	udržení	probíhaly	 až	
do	 konce	 soutěže.	 Teď	 nikdo	 nedaroval	 nikomu	 ani	
kuželku-střed	 i	 konec	 tabulky	 byl	 hodně	 vyrovnaný.	
Černý	 Petr	 nakonec	 zůstal	 celkům	 Nové	 Bystřice	
a	Pelhřimova,	ti	sestupují	do	KP	I.	Včelnické	„áčko“	se	

zachránilo	a	bude	tak	hrát	divizi	již	5sezónu!	Na	to,	že	
jsme	si	to	chtěli	jen	jeden	rok	zkusit	zahrát,	je	to	skvělý	
výsledek!!	Za	záchranu	vděčíme	především	zlepšeným	
výkonům	na	jaře,	v	posledním	kole	jsme	dokonce	zlep-
šili	domácí	rekord	družstva	o	téměř	50	kuželek	výko-
nem	 2781	 poražených	 kuželek!	 Žádné	 jiné	 družstvo	
v	celé	jarní	části	divize	tohoto	výsledku	nedosáhlo!

Výsledky z okresních drah:
20.	kolo		TJ	N.	Včelnice	„B“	–	TJ	Dačice	„E“	6	:	0	Vítek	471!,	Hána	Fr.	433	
21.	kolo		TJ	N.	Včelnice	„C“	–	TJ	N.	Bystřice	„E“	4	:	2	Pivko	K.	436,	Kovalčík	427																																				.																								
			 TJ	Kunžak	„B“		-	TJ	N.	Včelnice	„B“	4	:	2	Vítek	429,	Hána	Fr.	423
22.kolo		TJ	N.	Včelnice	„B“–	TJ	Kunžak	„D“	6	:	0	Vítek	470,	Hána	Fr.	434																													
														 TJ	N.	Bystřice	„D“	-	TJ	N.	Včelnice	„C“	5	:	1	Pivko	Kamil	449
Obě	družstva	v	okrese	odehrála	dobrou	sezónu,	„béčko“	dokonce		povětšinu	soutěže	hrálo	o	první	místo.	
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HEI  SPORTHEI  SPORT
Nádražní 214, Nová Včelnice, tel: 605 575 888
----------------------------------------------------------

Velký výběr jízdních kol značek 
DEMA, GALAXY, ACSTAR, helmy, 

náhradní díly,doplňky a oblečení.

Kolečkové brusle, tenisové rakety, 
batohy, karimatky, spacáky, stany, 
nafukovačky a bazény, plavecké  

a potápěčské potřeby, sportovní obuv 
BOTAS, oblečení pro děti

a dospělé, sportovní ponožky, rybařina

-----------------------------------------------------------  

www.heisport.cz

Kultura

10.	června	v	18	hodin	–	Absolventský	koncert	–	
renesanční	sál	zámku
13.	června	v	19	hodin	–	Koncert	dechové	hudby	
Božejáci	–	kulturní	dům
19.	června	ve	14	hodin	–	Mezinárodní	den	hudby	
Kamenice	nad	Lipou	–	prostranství	před	kinem
21.	června	ve	20	hodin	–	O	putovní	pohár	starosty	
města	–	33.	ročník	soutěže	v	požárním	útoku	–	nám.	
Čsl.	armády

  Kamenice nad Lipou

 Nová Včelnice

Hotel Jelen
Sobota	7.	6.	Diskotéka,	DJ	Lukáš,	začátek	ve	20.00
Pátek	20.	6.	-	neděle	22.	6.		-	Řízkobraní	-	víkend	plný	
řízků,	připravených	jak	na	tradiční	tak	i	na	netradiční	
způsoby......	Vybrané	speciality	k	ochutnání	již	v	pá-
tečním	meníčku

Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1100 ks, neprodejné. Evidenční číslo: MK ČR E 11662. IČ: 247146. Měsíčník.
Příspěvky nevracíme. Redakce je oprávněna články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. Příspěvky dopisovatelů 
a čtenářů nemusejí vyjadřovat stanovisko redakce. Grafika, sazba:  Vladimír Klíma - 777 605 808, Tisk: RAIN s. r. o., J. Hradec. Redakční rada: 
Marie Davidová , Pavlína Nebeská. E-mail: redakce@meu.vcelnice.cz.  Uzávěrka podkladů do příštího čísla je 23.6. 2014

Červen v knihovně
Měsíc s Ivonou Březinovou

4.	 června	 -	 pokračování	 čtenářské	 soutěže	 -	 Lovci	
perel	-	přijeď	si	pro	svou	dvoubodovou	perličku
4.	června	–	20.	června	–	5.	ročník	soutěže	Kamarádi	
moudrosti	–	každý	výpůjční	den	jedna	otázka
4.	května		-	pokračování		projektu	„Tvůrčí	psaní“	–	
další	téma	ŠKOLNÍ	ČASOPIS
Během	měsíce	června	
Pasování	prvňáčků	–	Knížka	pro	prvňáčky
Vyhlášení	soutěže	Kamarádi	moudrosti
Výtvarné	dílny

Koupím zahradu, možno	i	s	chatou	v	Nové	Včelnici.	
Nejsem	realitní	kancelář.	Tel.:	725	34	44	42.
Sběratel koupí předválečné	i	poválečné	motocykly,	side-
cary,	návěsné	vozíky	značek	JAWA,	ČZ,	OGAR,	ARIEL,	PAV	
a	jiné	do	roku	výroby	1970.	Solidní	jednání,	platba	v	ho-
tovosti	hned	na	místě.	Tel.	739	067	695.	Omlouvám	se	
tímto	všem,	kteří	volali	za	špatný	kontakt	v	min.	vydání.

 Řádková inzerce

Pátek	6.	6.,	20.00	–	21.00,	Sobota	7.	6.,	14.00	–	22.00
Město	Jindřichův	Hradec	vás	zve	na	-	DNY MĚSTA 
JINDŘICHŮV HRADEC  2014
Program:
6.	6.	III.	nádvoří	-	Václav	Neckář	a	Bacily		
7.	6.		II.	nádvoří	–	úžasný	svět	her	pro	všechny	
věkové	kategorie,	tvořivá	dílna,	pohádka,	živá	med-
víďata,	ochutnávka	sladké	kaše	s	Bílou	paní	a	jiné
III.	nádvoří	-	14.00	hodin		Fešák	Píno	Show
15.30	hodin		Michal	Nesvadba	–	„To	nej	s	Michalem“
17.30	hodin		Revolution	of	magic	-	Radek	Bakalář	-	
kouzelník
19.00	hodin		Koncertní	verze	Děti	ráje
20.30	hodin		ABBA	STARS	revival	s	kapelou
Vstupné	volné	-	Státní	hrad	a	zámek

  Jindřichův Hradec

KRE JČOVST VÍ
Miloslava Přibylová, Vlčetínec 4

Provádím veškeré krejčovské 
práce, opravy i přešívání.
Vše kvalitně a za příznivé ceny!

Tel. :  603 550 903
Po tel. dohodě kdykoliv i o víkendech

a	pak	8	x	200 m	(2	chlapci	+	2	dívky	z	1.	-	3.	třídy	a	2	
chlapci	a	2	dívky	ze	4.	-5.	třídy)
Soutěž	 byla	 velmi	 zajímavá,	 záštitu	 nad	 ní	 převzal	
hejtman	 JČ	 kraje	Mgr.	 Jiří	 Zimola,	 a	 ozdobila	 ji	 svou	
přítomností	 patronka	 celé	 akce	mistryně	 světa	 Lída	
Formanová.	 Desítky	 dětí	 si	 prohlédly	 její	mistrovské	
medaile	a	získaly	fotografie	s	podpisem.	Přes	citelné	
chladno	a	skeptické	předpovědi	počasí,	které	odradily	
od	 účasti	 hned	 několik	 škol,	 byla	 sportovní	 úroveň	
velmi	dobrá.

GYMNASTIKA

Pohár	města	Českých	Budějovic	17.	5.	2014
Základní	stupeň
15.	Přibylová	Natálie	26,050
18.	Hanzlová	Anna	25,250
21.	Omastová	Karolína	25,000
28.	Kubíková	Hana	21,700
Starší	žákyně
5.	Hánová	Tereza	22,450

Nejlepším	družstvům	předali	medaile	a	poháry	před-
seda	komise	mládeže	Českého	atletického	svazu	David	
Bor	 a	 předseda	 Krajského	 atletického	 svazu	 Pavel	
Novák.	
A	 kdo	 byl	 nejlepší?	 V	 celkovém	pořadí	 (součet	 časů	
všech	tří	disciplin)	zvítězila	1.	ZŠ	T.G.	Masaryka	Milev-
sko,	zajistila	si	tak	postup	do	červnového	celostátního	
finále	v	Kolíně.	Druhé	místo	patří	ZŠ	Chotoviny	a	třetí	
ZŠ	Nerudova	České	Budějovice.
Naprázdno	nevyšlo	ani	domácí	družstvo	ZŠ	Nová	Včel-
nice,	které	v	nejdelší	štafetě	8	x	200 m	získalo	za	třetí	
místo	 bronzové	 medaile.	 Vybojovali	 je	 Jan	 Dubšík,	
Jakub	Strnad,	Tereza	Hánová,	Klára	Volfová,	Soňa	Va-
níčková,	Míša	Volfová,	Marek	Prokeš	a	finišman	Marek	
Krňanský.
Součástí	akce	byly	i	doplňkové	soutěže,	všechny	školy	
dostaly	kromě	příslušných	diplomů	i	sladké	odměny.	
Kladem	 byla	 i	 bezchybná	 organizace.	 Nová	 soutěž	
určitě	zapustila	kořeny,	děti	si	ji	opravdu	užily.					

- ek  -
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III. Varhanní koncert

Vážení	 příznivci	 kvalitní	 hudby,	 dovolte	mi,	 abych	
poděkovala	 městu	 Nová	 Včelnice,	 že	 pokračuje	
v	tradici	a	podpořilo	již	III.	Varhanní	koncert!
Srdečně	 Vás	 tedy	 zvu	 na	 III.	 Varhanní	 koncert,	
na	 kterém	 vystoupí	 jedni	 z	 nejlepších	 umělců	
v	 České	 republice.	 Již	 tradičně	 přijal	 mé	 pozvání	
varhaník	 Miroslav	 Pšenička	 a	 sopranistka,	 kterou	
už	 také	 dobře	 známe,	 Karolína	 Žmolíková.	Novým	
hostem	 je	 sólotrombonista	 	 orchestru	 Janáčkovy	
opery	 Národního	 divadla	 Brno	 Jan	 Pospíšil.	 Závěr	
koncertu	zajistí	žesťový	soubor	Trumpet	Tune	pod	
vedením	 Lumíra	 Rataje.	 Na	 koncertě	 zazní	 hudba	
barokních	 mistrů	 v	 podání	 trombonu	 a	 varhan,	
můžete	se	těšit	na	sólové	vystoupení	Jana	Pospíšila	
a	 celý	 slavnostní	 podvečer	 obohatí	 Karolína	 Žmo-
líková	 svým	nezapomenutelným	hlasem.	Na	 závěr	
koncertu	se	představí	žesťový	soubor	spolu	s	hosty	
Janem	Pospíšilem	a	Miroslavem	Pšeničkou.

Karolína	 Žmo-
líková	 je	 v	 sou-
časné	 době	
studentkou	 3.	
ročníku	 Janáč-
kovy	 akademie	
m ú z i c k ý c h	
umění	 v	 Brně.	
Od	 svých	 osmi	
let	 působila	
v	 Dětské	 opeře	
Praha	 pod	 ve-
dením	 operní	
pěvkyně	 Jiřiny	
Markové-Krys-
tlíkové,	 sólistky	
N á r o d n í h o	

divadla	 v	 Praze,	 a	 sbormistra	 ND	Milana	Malého.	
S	tímto	jedinečným	souborem	zpívala	nejen	na	je-
višti	 Národního	 nebo	 Stavovského	 divadla,	 ale	
také	ve	Vídni,	Drážďanech,	v	Opera	Bastille	v	Paříži	
a	na	EXPO	2005	v	Japonsku	sólové	role	v	předsta-
veních	 Kominíček,	 Brundibár,	 Andílci	 anebo	 Malý	
a	Kouzelný	Mozart.	V	roce	2008	zvítězila	v	ceněné	
písňové	 soutěži	 Bohuslava	 Martinů.	 V	 roce	 2011	
absolvovala	úspěšně	Pražskou	konzervatoř.
Jan	Pospíšil	studoval	na	Konzervatoři	P.	J.	Vejvanov-
ského	v	Kroměříži	a	posléze	na	Hudební	fakultě	Ja-
náčkovy	akademie	múzických	umění	v	Brně	u	prof.	 

Jaroslava	 Kum-
mera	 a	 doc.	 Ro-
berta	Kozánka.	Je	
několikanásobný	
laureát	 Mezi-
národní	 soutě-
že	 žesťových	
nástrojů	 Brno	
a	 účastnil	 se	
semif inálového	
kola	Mezinárodní	
soutěže	 Praž-
ské	 jaro	 2011.	
V	 letech	 2008	 až	
2011	 byl	 členem	
S y m f o n i c k é -

ho	 orchestru	 Slovenského	 rozhlasu	 v	 Bratislavě	
a	od	roku	2010	je	sólista	orchestru	Janáčkovy	opery	
Národního	 divadla	 Brno.	 Od	 roku	 2013	 je	 členem	
Moravské	 filharmonie	 Olomouc.	 Pravidelně	 spo-
lupracuje	 s	 Filharmonií	 Bohuslava	 Martinů	 Zlín,	
Dechovou	 hudbou	 Gloria	 a	mnoha	 dalšími	 tělesy.	
Vystupuje	též	jako	sólista	na	předních	českých	fes-
tivalech.	

Posledním	 vzác-
ným	 hostem	 je	
skvělý	 varhaník	
Miroslav	 Pšenič-
ka,	který	studoval	
hru	 na	 varhany	
na	 Konzervatoři	
v	 Českých	 Budě-
jovicích	 a	 poz-
ději	 na	 Akademii	
múzických	 umění	
v	 Praze.	 Zúčastnil	
se	 řady	 meziná-
rodních	 soutěží	
a	 kurzů.	 Působil	

10	let	jako	varhaník	a	sbormistr	premonstrátského	
kláštera	 v	Milevsku,	 učil	 na	 konzervatořích	 v	 Čes-
kých	Budějovicích	 a	 v	 Praze.	V	 současné	době	 za-
stává	 funkci	 varhaníka	a	 ředitele	 kůru	 v	 katedrále	
sv.	Bartoloměje	v	Plzni	a	je	zároveň	pověřen	meto-
dickým	vedením	hudebníků	plzeňské	diecéze.	Sám	
také	komponuje	a	je	výborným	improvizátorem.	

Kristýna Ratajová
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- Nejlevnější rychlá půjčka v ČR

- Půjčka bez ručitele a bez zajištění

- I pro OSVČ, důchodce, matky na MD

- Půjčujeme na cokoli

- Vyřízení do 48 hodin u Vás doma

Půjčka
rychle a výhodně!

Tel.: 730 157 092

Podnik PRANTL Masný průmysl s.r.o. 
Žirovnice 

přijme do pracovního poměru 
muže a ženy na pozici 

-  dělník (dělnice) ve výrobě, práce je 
realizovaná ve vícesměnném pracovním 
režimu

-  řidič nákladní autodopravy s oprávně-
ním skupiny C

Nástup možný ihned.
Zájemci o práci se mohou kontaktovat:
Na telefonních číslech:
565 422 112
565 422 144

Nebo osobně v sídle podniku na adrese 
Havlíčkovo nám. 46, Žirovnice

Kamenosochařství Ondřej Vobr
Horní Skrýchov 41, 377 01 Jindřichův Hradec

tel: 739 435 313

Výroba žulových pomníků vč. návrhu, montáže a dopravy.

Rekonstrukce, rovnání, čištění a přebrušování pomníků přímo na hřbitově.

Obnova písma zlacením, stříbřením, výroba skleněných nápisových desek.

Prodej a montáže hrobových doplňků.

Kamenické a sochařské práce.

Zakázky přijímáme v kanceláři v Horním Skrýchově, nebo po telefonické domluvě přijedeme zakázku 
osobně dohodnout přímo na hřbitov.
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PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z naší pekárny!!!

JČ trvanlivá smetana 31% 250 ml .................18.90
Mléko čtrnáctidenní 1 l polotučné  ..............16.90
Sýr Primátor tav. 140 g ........................................25.90
Tvaroh jemný 250 g  ............................................15.90
JČ lahůdka 130 g různé druhy ..........................9.90
Zott Natura bílý jogurt 150 g .............................6.90
Uzené vepřové ocásky 1 kg ..............................99.90
Gothajský salám 100 g .........................................5.90
Párky 100 g .................................................................5.90
Debrecínská pečeně 100 g ...............................13.90
Špekáčky vázané  100 g .......................................7.90
Kuřecí díly na polévku 1 kg ...............................25.90
Nanuk Míša 55 ml různé druhy.......................10.90
Rybí závitky v aspiku 150 g ...............................19.90
Bageta se šunkovým sal. 200 g  ......................24.90
Chléb lámankový kráj. 500 g ...........................22.90
Pletenec vánočkový 130 g ................................11.90
Mattoni ochucená 1,5 l  různé druhy ...........12.90

Bonaqua přírodní 1,5 l  .........................................9.90
Sonny džus 100 % pomeranč, jablko 1 l .... 22.90
Bohemia Regent světlé výč. 0,5 l ......................6.50
Gambrinus světlý výč. 0,5 l .................................8.90
V. Kozel  10  0,5 l .......................................................8.90
Olej Ceresol  1 l .......................................................32.90
Flora 250 g ................................................................26.90
Caro 200 g ................................................................69.90
Piškoty 120 g  ..........................................................15.90
Rýže parboiled VS 480 g ....................................18.90
KV meruňka  190 g .................................................9.90
Brumík 30 g  různé druhy ....................................6.90
Mouka hrubá  1 kg  super cena !!! ..................9.90
Dortový korpus 200 g  ........................................19.90
Domestos WC blok 40 g různé druhy ..........16.90
ZP Colgate 100 ml  různé druhy .....................39.90
Lenor 1 l různé druhy  .........................................39.90
Clin na okna 500 ml .............................................39.90

 V letákové akci od 9. 6. do 22. 6. 2014 mimo jiné nabízíme: 

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back. Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

Stáčené víno za super cenu od 53,90 za 1l.

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

FLOP JE VAŠE JISTOTA!

Víkendová nabídka: 12. 6. - 15. 6. 2014          Jog. Fantasia 106 -122g  ..................9.90

Těšíme se na Vaši návštěvu!  Křemešnická 1946, 393 01 Pelhřimov
Tel.: 565 323 360, 777 162 132

ZAJÍMAVÉ CENY, PRVOTŘÍDNÍ KVALITA,
PRODLOUŽENÁ ZÁRUKA!!!
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Konec školního 
roku s diskotékou!  

Kde: V motorestu Na Kozlovce

Kdy: v pátek 27. 6. 2014 od 15 hodin

Co bude dobrého: 
burgery, langoše, 

panini, tortily, poháry …

Přijďte se odreagovat.


